

[Home](#) ▶ [News & announcements](#) ▶ [News](#) ▶ [All news](#)

Court sets pre-trial date for false or misleading announcement case

9 Aug 2018

The Eastern Magistrates' Court today adjourned the criminal proceedings brought by the Securities and Futures Commission (SFC) against Mr Chan Wai Chuen, former director of DBA Telecommunication (Asia) Holdings Limited (DBA), to 27 September 2018 for a pre-trial review after he pleaded not guilty to a charge of making a false or misleading statement in relation to the results announcement issued by DBA on 28 March 2013 (Notes 1 & 2).

End

Notes:

1. The SFC commenced the proceedings against Chan on 28 June 2018 and the case was adjourned until today for Chan to enter a plea.
2. Please see the SFC's press release dated [28 June 2018](#) for further details.

Page last updated : 9 Aug 2018

[主頁](#) ▶ [新聞稿及公布](#) ▶ [新聞稿](#) ▶ [所有新聞稿](#)

法院就虛假或具誤導性公告案定出審前覆核日期

2018年8月9日

證券及期貨事務監察委員會（證監會）早前對DBA電訊（亞洲）控股有限公司（DBA）前董事陳偉銓（男）展開刑事法律程序，指他曾就DBA於2013年3月28日刊發的業績公告作出虛假或具誤導性陳述。陳今天在東區裁判法院否認該控罪，案件押後至2018年9月27日進行審前覆核（註1及2）。

完

備註：

1. 證監會於2018年6月28日對陳展開刑事法律程序，而案件押後至今天讓陳進行答辯。
2. 詳情請參閱證監會2018年6月28日的新聞稿。

最後更新日期：2018年8月9日